
Protokół Nr IV/14

z  IV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach,  która  odbyła  się  w  dniu
18  grudnia  2014r.  w  sali  nr  4  Urzędu  Miejskiego  w  Pabianicach
ul. Zamkowa 16

Stan Radnych – 22
Obecnych - 21

Ad.1. 
Przewodniczący Rady Andrzej  Żeligowski  otworzył  o godz.  10.00 IV sesję
Rady  Miejskiej  w  Pabianicach.  Powitał  Radnych,  Prezydenta  z  jego
najbliższymi współpracownikami oraz pozostałych zaproszonych gości. 

Ad.2
Przewodniczący Rady Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  wszyscy radni
otrzymali  rozszerzony  porządek  obrad.(Zał.nr  1)  Zmiany  dotyczą
wprowadzenia dwóch uchwał: w pkt. 22 w sprawie zmiany uchwały Nr I/2/14
Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia  1  grudnia  2014r.
w  sprawie  ustalenia  liczby  Wiceprzewodniczących  Rady  Miejskiej  w
Pabianicach  i  w  pkt.  23  w  sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczących  Rady
Miejskiej w Pabianicach.
Zapytał,  czy do zaproponowanego porządku obrad są uwagi  –  nie ma –
uważa porządek obrad za przyjęty.
Poprosił  o  wskazanie  projektów  uchwał,  które  będą  przyjmowane
w głosowaniu imiennym – nie ma.

Ad.3. 
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski poinformował, że  protokół Nr I/14
z dnia 01.12.2014r. został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej do wglądu w
ustawowym terminie.  Do treści  protokółu nie zgłoszono uwag, wobec tego
uważa protokół za przyjęty.

Ad.4.
dot.  Powołania Komisji Uchwał i Wniosków.
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski zaproponował do Komisji Uchwał
i  Wniosków  radnych: Piotra  Duraja,  Zbigniewa  Grabarza,  Krzysztofa  Hile
Radni wyrazili zgodę.

Głosowanie:  za  przyjęciem  ww.  składu  –   za  –   17,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0 . Ww. skład Komisji został przyjęty jednogłośnie.
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Ad.5.
Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz przedstawił informację dot. wydanych
zarządzeń,  przygotowanych  projektów  uchwał,  ważniejszych  decyzji  oraz
spotkań za okres od 10 grudnia 2014r.(Zał.nr 2)
Radni  otrzymają  pismo dotyczące  kar  umownych  naliczonych  wykonawcy
usługi na odbiór  i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu miasta
Pabianic. Sprawa z „Eko-Regionem” toczy się od momentu wejścia w życie
ustawy.  Prawdopodobnie  sprawa  zakończy  się  w  drodze  postępowania
sądowego  i  będzie  istniała  konieczność  zabezpieczenia  w  budżecie  roku
2015 środków na zwrot części zatrzymanej kary wraz z odsetkami.
W  ubiegłym  roku  nie  zostały  podpisane  wyniki  przetargów  na  odbiór
odpadów, w związku z tym w trybie poza przetargowym zostanie podpisana
umowa na świadczenie usług po starej stawce na styczeń. Natomiast drugi
przetarg jest procedowany i będzie rozstrzygany na dniach.
Będą  trwały  negocjacje  w  zakresie  stawki  za  wozokilomter  tramwaju,
pozostałe  stawki  dot.  nocnego  i  komunikacji  międzygminnej  świadczone
przez MZK zostały zaakceptowane przez Komisję Gospodarki Komunalnej

Ad.6.
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  zgodnie
z Regulaminem Rady Miejskiej  w Pabianicach wnioski  i  interpelacje  radni
zgłaszają na piśmie, a zapytania wnoszone są ustnie. 

Radna  Bożenna  Kozłowska  zapytała  w  sprawie  wydzielenia  torowiska  od
ul.Sikorskiego przez centrum miasta. Projekt jest, ale nie ma zgody Dyrektora
Zarządu Dróg i Zieleni Miejskiej. Zadanie to jest w planie finansowym przy
tramwaju metropolitarnym na 2017 rok.  Zapytała,  czy nie można wykonać
tego wydzielenia szybciej dla bezpieczeństwa.

Rady Piotr  Roszak  zapytał,  czy  jest  wizja  w  sprawie  rozwiązania  sprawy
lokalizacji Warsztatów Terapii Zajęciowej i Stowarzyszenia „Krok po kroku”.
Czy w tej kadencji będą wspierane takie stowarzyszenia przez miasto.

Radna Monika Cieśla złożyła  wniosek o  niezwłocznie  posprzątanie śmieci
w  pasie  przylegającym  do  chodnika  przy  ul.  Wspólnej  w  Pabianicach.
(Zał.nr 3)

Radny Zbigniew Grabarz  poprosił  o  odpowiedź  osoby odpowiedzialnej  za
sprzątanie w mieście w sprawie nieruchomości położonej przy wyjeździe przy
ul. Wspólnej między złomowiskiem a stacją trafo.

Wiceprzewodniczący  Rady  Antoni  Hodak  zapytał,  jak  wygląda  proces
wykonania kanalizacji, a następnie położenie asfaltu na ul.Miodowej. 
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Ad.7.
Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2014 rok – dot. kwoty
70.000  zł  –  proj.nr  1  (Zał.nr  4)  Przedłożony  projekt  uchwały  dotyczy
przeniesień  między  klasyfikacjami  budżetowymi.  W  Wydziale  Spraw
Lokalowych po rozliczeniu wypłat dodatków  mieszkaniowych za okres 11 m-
cy powstałe oszczędności przenosi się do Kancelarii Prezydenta Miasta na
uzupełnienie planu wynagrodzeń z przeznaczeniem na  odprawy emerytalne
w związku z zakończeniem kadencji.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Gospdoarki  Komunalnej  i  Inwentarzyacji  oraz  Komisja
Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząc  Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji  Gospdoarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  19,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr IV/13/14 została podjęta. (Zał.nr 5)

Ad.8.
Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2014 rok – dot.
kwoty  47.500  zł  –  proj.nr  2  (Zał.nr  6)  Powyższych  zmian  dokonuje  się:
Wydział  Edukacji  i  Zdrowia – zwiększenie planu dotacji  celowej  dla gmin:
Pabianice,  Ksawerów  oraz  Aleksandrów  Łódzki  wynika  z  większej  niż
planowano  liczby  dzieci  zamieszkałych  w  Mieście  Pabianice
i  uczęszczających do przedszkoli  na terenie tych gmin.  Zgodnie z ustawą
o systemie oświaty gmina, której mieszkańcem jest  uczeń pokrywa koszty
dotacji  udzielonej  przedszkolom  niepublicznym  oraz  koszty  wychowania
przedszkolnego  w  przypadku  przedszkoli  publicznych.  Źródłem  pokrycia
powyższych  wydatków  są  środki  z  dotacji  zaplanowanej  dla  Punktu
Przedszkolnego "Malinka" zarejestrowanego od 1.09.2013 r. i nieaktywnego
w 2014 roku. Żłobek Miejski – w związku z remontem w żłobku miejskim przy
ul.  Moniuszki  146  konieczne  jest  założenie  monitoringu  oraz  systemu
alarmowego  .Środki  na  wykonanie  tego  zadania  zostają  przeniesione
z wydatków bieżących na wydatki inwestycyjne. 
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Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Oświaty,  Kultury  i  Sportu,  Komisja  Infratsruktury
Społecznej i Spraw Obywatelskich oraz Komisja Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji  Katarzyna Miękina przedstawiła  pozytywną opinię
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Biegajło przedstawiła pozytywną opinię
Komisji  Infratsruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  19,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr IV/14/14 została podjęta. (Zał.nr 7)

Ad.9.
Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2014  rok  –  dot.  kwoty
198.200 zł – proj.nr 3 (Zał.nr 8) Zwiększenia  w  planie dochodów i wydatków
wynikają z przyznania Miastu Pabianice dodatkowych środków  z rezerwy
części oświatowej subwencji ogólnej z przeznaczeniem  na dofinansowanie
wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne świetlic szkolnych oraz
pomieszczeń do nauki dzieci 6 letnich w szkołach podstawowych – 176.720
zł, uzyskania większych niż planowano dochodów z tytułu najmu i dzierżawy
w  Gimnazjach   z  przeznaczeniem  na  wydatki  bieżące  (zakup  środków
czystości oraz doposażenie placówek w sprzęt kuchenny i biurowy.- 21.000
zł,  Porozumienia  zawartego  w  dniu  20  listopada  2014  r  z  Powiatem
Pabianickim  dotyczącego   zwrotu  kosztów  zatrudnienia  katechety
ponoszonych  przez  Miasto  za  dzieci  uczęszczające  na  religię  do
Pozaszkolnego Punktu Katechetycznego w Pabianicach- 480 zł  

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  oraz  Komisja  Budżetu
i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji  Katarzyna Miękina przedstawiła  pozytywną opinię
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.
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Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Nie  było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  21,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr IV/15/14 została podjęta. (Zał.nr 9)

Ad.10.
Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Kędzierska  przedstawiła projekt
uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2014  rok  –
dot.  kwoty  60.000  zł  –  proj.nr  4  (Zał.nr  10)  Zwiększenie   w   planie
dochodów i wydatków wynika z zawartego Porozumienia nr 2/2014 z dnia 20
października  2014  r  ze  Starostwem  Powiatowym  w  Pabianicach  
z przeznaczeniem na zimowe utrzymanie dróg powiatowych w 2014 roku -
60.000 zł.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Gospdoarki  Komunalnej  i  Inwentarzyacji  oraz  Komisja
Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząc  Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji  Gospdoarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  21,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr IV/16/14 została podjęta. (Zał.nr 11)

Ad.11.
Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2014  rok  –  dot.  kwoty
190.000  zł  –  proj.nr  5  z  autopoprawką.  (Zał.nr  12)  Zmniejszenie  planu
dochodów w pozycji  „wpływy z tytułu  przekształcenia  prawa użytkowania
wieczystego  przysługującego  osobom  fizycznym  w  prawo  własności”  w
wysokości 190.000 zł wynikają  z odnotowanych niższych wpływów z tego
tytułu  za  okres  11  m-cy.  Jednocześnie  po  stronie  wydatków  kwota  w  tej
wysokości  pomniejsza  wydatki  inwestycyjne  z  uwagi  na  niemożność
zrealizowana   transakcji  zamiany  nieruchomości  do   której  miało  dojść  z
Pabianicką Spółdzielnią Mieszkaniową.
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Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwała
z  autopoprawką  była  opiniowana  przez  Komisję  Gospdoarki  Komunalnej
i Inwentarzyacji oraz Komisję  Budżetu i Finansów.. 

Przewodnicząc  Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Gospdoarki Komunalnej i Inwentaryzacji przed autopoprawką.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów przed autopoprawką.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  z  autopoprawką  –  20,
przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwała Nr IV/17/14 została podjęta. (Zał.nr
13)

Ad.12.
Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2014 rok – dot.
kwoty 79.333,47 zł – proj.nr 6 (Zał.nr 14) W dniu 28 sierpnia br. Wojewódzki
Zarząd  Melioracji  i  Urządzeń  Wodnych  w  Łodzi  ogłosił  przetarg
nieograniczony (rozstrzygnięty w dniu 18 września b.r.) na wykonanie robót
budowlanych polegających na remoncie umocnień skarp rzeki Dobrzynki na
odcinku  (km  5+964  -  6+235)  przebiegającym  przez  Park  Słowackiego  w
Pabianicach.  Wyżej  wymieniony odcinek rzeki  Dobrzynki  położony jest  na
terenie  Parku  im.  Juliusza  Słowackiego,  który  w  chwili  obecnej
rewaloryzowany  jest  przy  udziale  środków  z  Wojewódzkiego  Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.  Z uwagi na powyższe
(żywiąc  nadzieję,  że  realizacja  ww.  robót  pozostanie  bez  wpływu  na  już
wykonany  zakres  prac)  Miasto  zostało  zmuszone  do  wystąpienia  do
wykonawcy o wstrzymanie części prac związanych z budową alejki żwirowej
wzdłuż rzeki po wschodniej stronie parku oraz nasadzeniami zieleni w tym
rejonie.  Mając  na  uwadze,  iż  planowany  termin  zakończenia  robót
związanych z remontem skarp, przypadający na 7 grudnia 2014 r., wykracza
poza przyjęte w umowie nr  1/R/14 z dnia 16.01.2014 r.  o wykonanie prac
związanych  z rewaloryzacją  parku  terminy  realizacyjne  i w praktyce
uniemożliwia  zakończenie  zadania  w  bieżącym  roku,  konieczne  jest
wprowadzenie  do  budżetu  proponowanych  zmian,  co  pozwoli  na
aneksowanie umowy dotacji  udzielonej  przez WFOŚiGW w Łodzi  poprzez
wprowadzenie  zmiany  terminu  zakończenia  zadania  pn.  "Rewaloryzacja
parku im. Juliusza Słowackiego w Pabianicach" oraz umowy z Wykonawcą.
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Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Gospdoarki  Komunalnej  i  Inwentarzyacji  oraz  Komisja
Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząc  Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji  Gospdoarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  21,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr IV/18/14 została podjęta. (Zał.nr 15)

Ad.13.
Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2014 rok – dot. kwoty
1.467 zł – proj.nr 7 (Zał.nr 16) Mając na uwadze racjonalne gospodarowanie
budżetem,  w  związku  z  oszczędnościami  powstałymi  na  zadaniu  pn.
„Przebudowa II  oddziału żłobka miejskiego wraz z dociepleniem i  budową
instalacji wentylacji mechanicznej”, Wydział proponuje przeznaczyć środki w
wysokości  1.467  zł  na  wykonanie  prac  obejmujących  dostawę  i  montaż
światłowodu  w  Muzeum,  który  stworzy  możliwość  transmisji  sygnału
z monitoringu parku przez internet (po uzyskaniu dostępu do internetu).

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Gospdoarki  Komunalnej  i  Inwentarzyacji  oraz  Komisja
Budżetu i Finansów. 

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji  Gospdoarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  21,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr IV/19/14 została podjęta. (Zał.nr 17)
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Ad.14.
Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2014 rok – dot.
kwoty 156.025 zł – proj.nr 8  (Zał.nr 18) Powyższych zmian dokonuje się
w  związku  z  korektą  planu  dochodów  budżetowych  z  uwzględnieniem
faktycznego  wykonania  na  dzień  30  listopada  br.  przy  uwzględnieniu
szacowanych wpływów do końca roku budżetowego. Zmniejszenie dochodów
w kwocie łącznej (-) 155.480,00 w poszczególnych podziałkach klasyfikacji
budżetowej  przeznacza  się  jednocześnie  ich  zwiększenie  (+)  155.480,00
w  paragrafach  klasyfikacji  w  których  to  budżet  roku  2014  po  analizie
na  30  listopada  okazał  się  niedoszacowany.  Korekty  planu  dochodów
w  klasyfikacji  budżetowej  801.80110  §  231.0  w  kwocie  545,00  na
uzupełnienie środków w § 232.0 w związku z zawartym porozumieniem z
Powiatem Pabianickim z dnia 20 listopada 2014r. dotyczącym zwrotu kosztów
w roku  2014 wynagrodzenia  katechety  zatrudnionego w  Gimnazjum Nr  2
(kwota łączna planu po zmianach 1.025,00). 

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Oświaty,  Kultury  i  Sportu,  Komisja  Infratsruktury
Społecznej i Spraw Obywatelskich oraz Komisja Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji  Katarzyna Miękina przedstawiła  pozytywną opinię
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Biegajło przedstawiła pozytywną opinię
Komisji  Infratsruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  21,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr IV/20/14 została podjęta. (Zał.nr 19)

Ad.15.
Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2014  rok  –  dot.  kwoty
55.000 zł – proj.nr 9  (Zał.nr 20) W pierwszym planie dochodów Miejskiego
Zakładu  Pogrzebowego  na  2014  rok  zakładano  realizację  dochodów  na
poziomie 2.990.000 zł. Obecnie plan dochodów opiewa na kwotę 3.115.630 zł
i  jest  wyższy  od  pierwotnego  o  125.630  zł.  Na  dzień  30.11.2014r.  Plan
dochodów  zrealizowany  jest  na  poziomie  93,8%.  Spodziewana  realizacja
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dochodów  na  poziomie  3.170.000,  to  jest  o  ponad  55.000  zł  więcej  niż
założenia  planu  dochodów  na  chwilę  obecną.  Pozyskane  środki
przeznaczone zostaną na zakup pojazdu elektrycznego Melex.  Pojazd ten
umożliwi  transport  trumien  i  urn  od  bramy  cmentarza  lub  od  domu
pogrzebowego do odpowiedniej kwatery. Urządzenie to wyposażone jest w
haki  na wieńce,  które  umożliwią  transport  wieńcy i  wiązanek uczestników
pogrzebu do miejsca pochowu zmarłego. Na terenie Pabianic znajdują się
ogólnie  3  cmentarze,  a  pracownicy  firmy  często  obsługują  uroczystości
pogrzebowe w tym samym czasie na różnych cmentarzach. WW. inwestycja
przełoży się  na wzrost  pozyskiwanych dochodów budżetowych Miejskiego
Zakładu Pogrzebowego w roku 2015 i lata późniejsze.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Gospdoarki  Komunalnej  i  Inwentarzyacji  oraz  Komisja
Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząc  Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji  Gospdoarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  21,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr IV/21/14 została podjęta. (Zał.nr 21)

Ad.16.
Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła projekt
uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Miejskiej Pabianice na lata 2014-2023– proj.nr 10 z autopoprawką (Zał.nr
22)  Aktualizacja  WPF na  lata  2014-2023 stanowi  obowiązek  ustawowy,  a
przygotowany projekt uchwały jest konsekwencją wydanych Zarządzeń oraz
złożonych projektów uchwał na sesję.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że uchwałę
opiniowała Komisja Budżetu i Finansów. 

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów przed autopoprawką.

Nie było uwag.
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Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  z  autopoprawką  –  12,
przeciw – 0, wstrzymało się – 9. Uchwała Nr IV/22/14 została podjęta. (Zał.nr
23)

Ad.17.
Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz omówił projekt uchwały w sprawie
upoważnienia  Prezydenta  Miasta  Pabianic  do  zawierania  porozumień
w  sprawie  powierzenia  Miejskiej  Bibliotece  Publicznej  im.  Jana
Lorentowicza w Pabianicach zadań Powiatowej Biblioteki Publicznej dla
Powiatu  Pabianickiego.  (Zał.nr  24)Zgodnie  z  art.  8  ust.  2a  oraz  art.  10
ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym wykonywanie zadań
publicznych z zakresu administracji rządowej może być realizowane w drodze
współdziałania  między   jednostkami  samorządu  terytorialnego  w  formie
porozumień.  Miejska Biblioteka Publiczna w Pabianicach realizuje zadania
Powiatowej  Biblioteki  Publicznej,  zgodnie  z   art.  19  ust.  3  ustawy z  dnia
27 czerwca 1997 r. o bibliotekach, które mogą być wykonywane na podstawie
zawieranych corocznie z Powiatem Pabianickim porozumień. Konieczne jest
więc  rozszerzenia  pełnomocnictwa  Prezydenta  Miasta  do  zawierania
stosownych porozumień w celu sprawnego realizowania zadań postawionych
przed miastem.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że uchwałę
opiniowała Komisja Oświaty, Kultury i Sportu.

Przewodnicząca Komisji  Katarzyna Miękina przedstawiła  pozytywną opinię
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  21,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr IV/23/14 została podjęta. (Zał.nr 25)

Ad.18.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił  projekt  uchwały
w  sprawie  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  Pabianic  do  zawierania
porozumień  i  umów  dotyczących  realizacji  zadań  z  zakresu  oświaty
i  opieki  społecznej  z  innymi  jednostkami  samorządu  terytorialnego
jak i jednostkami administracji rządowej. (Zał.nr 26) Zgodnie z art. 8 ust. 2
i  2a oraz art.  10 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  o samorządzie gminnym
wykonywanie zadań publicznych z zakresu oświaty i opieki społecznej może
być realizowane w drodze współdziałania między  jednostkami samorządu
terytorialnego jak i jednostkami administracji rządowej w formie porozumień i
umów.  Ponieważ ciągle dochodzą do wykonania nowe zadania określone
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w  odrębnych  przepisach,  związane  m.in.  z  przekazywaniem  pomocy
rzeczowej lub finansowej na rzecz innych jednostek samorządu terytorialnego
jak  i  wykonywaniem  zadań  zleconych  z  zakresu  administracji  rządowej,
konieczne jest rozszerzenie pełnomocnictw Prezydenta Miasta do zawierania
stosownych  porozumień  i  umów  w  celu  sprawnego  realizowania  zadań
postawionych przed gminą.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że uchwałę
opiniowała Komisja Oświaty, Kultury i Sportu.

Przewodnicząca Komisji  Katarzyna Miękina przedstawiła  pozytywną opinię
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr IV/24/14 została podjęta. (Zał.nr 27)

Ad.19.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  omówił projekt  uchwały
zmieniającej  uchwałę  Nr  XXVI/314/12  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach
z  dnia  31  maja  2012r.  w  sprawie  określenia  przystanków
komunikacyjnych  oraz  warunków  korzystania  z  przystanków
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina
Miejska  Pabianice.  (Zał.nr  28)  W  związku  z  licznymi  postulatami
mieszkańców  Pabianic  dotyczącymi  wprowadzenia  w  weekendy  nocnej
komunikacji autobusowej z Łodzią, podjęte zostały działania zmierzające do
wydłużenia  z  Łodzi  do  Pabianic  trasy  nocnej  linii  autobusowej  Nr  4.
Szczegółowe  postanowienia  dotyczące  nocnej  komunikacji  określi
Porozumienie  międzygminne  w  sprawie  międzygminnej  komunikacji
autobusowej  z  Gminą  Łódź  i  Gminą  Ksawerów.  Aby  nocny  autobus
prawidłowo  mógł  obsłużyć  wschodnią  część  Pabianic,  niezbędne  jest
dokonanie następujących zmian przystankowych: zmiana typu przystanków
Warszawska/Duży  Skręt  (kier.  Łódź,  kier.  Dworzec  PKP)  oraz
Warszawska/Dąbrowa  (kier.  Łódź)  z  tramwajowych  na  autobusowo-
tramwajowe; uruchomienie przystanków po zachodniej stronie ul. Myśliwskiej
–  Myśliwska/Wschodnia  i  Myśliwska/Podleśna  (obecnie  przystanki
zlokalizowane  są  tylko  po  stronie  wschodniej,  dla  jednokierunkowej  linii
autobusowej nr 1). Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o
publicznym transporcie zbiorowym, określenie przystanków komunikacyjnych
i dworców następuje w drodze uchwały podjętej przez właściwy organ danej
jednostki samorządu terytorialnego. W związku z tym przed uruchomieniem
przystanków konieczne jest dopisanie ich do Załącznika Nr 1 do Uchwały -
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Wykazu  przystanków  komunikacyjnych  komunikacji  zbiorowej,  których
właścicielem lub zarządzającym jest  Gmina Miejska Pabianice – będzie to
generowało koszty w przyszłości.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospdoarki Komunalnej i Inwentarzyacji. 

Przewodnicząc  Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji  Gospdoarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  21,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr IV/25/14 została podjęta. (Zał.nr 29)

Ad.20.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  omówił  projekt  uchwały
zmieniającej uchwalę Nr XXIX/330/12 Rady Miejskiej w Pabianicach z dni
27  lipca  2012r.  w  sprawie  opłat  za  usługi  lokalnej  komunikacji
autobusowej  (Zał.nr  30)  Mieszkanki  Pabianic wystąpiły do Rady Miejskiej
w  Pabianicach  z  wnioskiem  o  zmianę  §9  poz.  4  uchwały  Rady  Miejskiej
w Pabianicach w sprawie opłat za usługi lokalnej komunikacji autobusowej.
Obecnie  uprawnienie  do  bezpłatnych  przejazdów  przysługuje  dzieciom
i  młodzieży  w wieku  do  lat  24  z  powodu  niepełnosprawności,  w  drodze
z domu do placówki oświatowej lub rehabilitacyjnej i z tej placówki do domu
wraz z opiekunem. Wnioskodawczynie postulują zmianę zapisów na dodanie
do powyższego zapisu frazy „oraz opiekunom podczas podróży powrotnej
i  podczas  podróży  po  te  osoby”.  Mieszkanki,  wnioskujące  o  zmianę
przepisów, uzasadniają swoją prośbę ciężką sytuacją finansową opiekunów
dzieci  niepełnosprawnych  spowodowaną  kosztami  leczenia,  terapii
i rehabilitacji  oraz  –  jak  dotąd  –  opłatami  za  poruszanie  się  komunikacją
miejską z większą częstotliwością niż inni rodzice. Z przeprowadzonej analizy
wynika,  że  większość  miast  (ok.  60%  spośród  50  przeanalizowanych
samorządów)  zezwala  na  nieodpłatne  przejazdy  opiekunów  osób
niepełnosprawnych nie tylko w obecności podopiecznego, ale także w drodze
powrotnej po odwiezieniu dziecka do szkoły i podczas podróży po dziecko.
Najczęściej stosowaną zasadą uprawnień dla opiekunów są zaświadczenia
wydawane  przez  placówki  oświatowe,  rehabilitacyjne  dotyczące  trasy
przejazdu.  Z  uzyskanych  danych  wynika,  że w Pabianicach  uczy się  331
osób z orzeczeniem o niepełnosprawności (w tym 109 w wieku 0 – 6 lat, 120
w  wieku  7  –  16  lat  oraz  103  w  wieku  17  –  24  lata).  Szacowany  koszt
utraconych dochodów w związku z rozszerzeniem uprawnień do bezpłatnych
przejazdów w ujęciu rocznym wynosi maksymalnie 40 tys. zł. Jednocześnie,
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z  uwagi  na  przystąpienie  od  listopada  do  systemu  biletu  okresowego
elektronicznego,  proponuje  się  uwzględnienie  możliwości  kodowania
uprawnień do bezpłatnych przejazdów na elektronicznej karcie zbliżeniowej w
uzasadnionych przypadkach. Pasażer w takim wypadku nie musiałby ze sobą
nosić  dokumentów  potwierdzających  ulgę  (np.  dużej  książeczki  HDK),
a wystarczyłby  bilet  elektroniczny  z  zakodowanym  uprawnieniem  do
darmowego przejazdu.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Gospdoarki  Komunalnej  i  Inwentarzyacji  oraz  Komisja
Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząc  Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji  Gospdoarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  21,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr IV/26/14 została podjęta. (Zał.nr 31)

Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski ogłosił 5 minut przerwy w obradach
sesji Rady.

Ad.21.
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski poinformował, że projekt uchwały
w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Prezydenta  Miasta  Pabianic
był opiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. (Zał.nr 32)

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz powiedział, że przez cały tydzień nie
wypowiadał  się  na temat  tej  uchwały.  Pracy jest  bardzo dużo.  Jest  okres
przejściowy.  Nie  rozumie  zamieszania  wokół  tej  uchwały.  Kwestia
wynagrodzenia  Prezydenta  Miasta  jest  w  gestii  Rady  Miejskiej.  Jest  to
indywidualna decyzja Rady Miejskiej, nie będzie zabierał żadnego stanowiska
w tej sprawie. Rozumie, że jest to kwestia porządkowa, która powinna zostać
przyjęta przez Radę Miejską. Pan Przewodniczący Rady przedłożył projekt tej
uchwały w I wersji. Podziękował za zaufanie. Zaprosił prezydium rady, szefów
klubów na spotkanie  w dniu  24 grudnia  2014r  o  godz.8.00.  Poprosił,  aby
wysokości wynagrodzenia była na poziomie poprzedniego Prezydenta.
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Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski powiedział, że Pan Prezydent ma
pewną propozycję odnośnie tej uchwały i poprosił Przewodniczącego Komisji
Budżetu i Finansów o przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia
wynagrodzenia Prezydenta Miasta Pabianic po wniesionej zmianie.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  poinformował,  że  projekt
uchwały złożony w I wersji nie został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję
Budżetu  i  Finansów.  Przeczytał  zmieniony  projekt  uchwały  w  sprawie
ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Pabianic. (Zał.nr 33)

Głosowanie: za podjęciem powyższej uchwały -18, przeciw – 0,  wstrzymało
się –3. Uchwała Nr IV/27/14 została podjęta. (Zał.nr 34)

Ad.22.
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie zmiany uchwały Nr I/2/14 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia
1  grudnia  2014r.  w  sprawie  ustalenia  liczby  Wiceprzewodniczących
Rady  Miejskiej  w  Pabianicach.  (Zał.nr  35)  Niniejszy  projekt  uchwały
przedkładany jest Radzie Miejskiej w Pabianicach w związku z ustaleniami
pomiędzy klubami radnych. Przedłożona uchwała ma na celu zapewnienie
reprezentacji  każdemu  z  trzech  klubów  radnych  w  tzw.  prezydium  Rady
Miejskiej  w  Pabianicach.  Proponowana zmiana jest  zgodna z  art.19  ust.1
ustawy  o  samorządzie  gminnym,  który  nadaje  Radzie  kompetencje  do
ustalenia  liczby Wiceprzewodniczących w maksymalnej  liczbie  do 3  osób.
Projekt  tej  uchwały  nie  wymaga  opinii  Komisji  Rady,  ponieważ  dotyczy
wewnętrznej organizacji Rady (§ 33 pkt.5 Regulaminu  Rady).

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 1. Uchwała Nr IV/28/14 została podjęta. (Zał.nr 36)

Ad.23.
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  przedstawił  projekt  uchwały
w  sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczących  Rady  Miejskiej
w  Pabianicach. (Zał.nr  37)  Niniejszy  projekt  uchwały  przedkładany  jest
Radzie Miejskiej w Pabianicach w związku z ustaleniami pomiędzy klubami
radnych.  Przedłożona  uchwała  ma  na  celu  zapewnienie  reprezentacji
każdemu  z  trzech  klubów  radnych  w  tzw.  prezydium  Rady  Miejskiej  w
Pabianicach.  W związku  z  przyjętą  przez  Radę  rezygnacją  radnej  Moniki
Cieśla z pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącej Rady w dniu 8 grudnia 2014r.
Funkcję Wiceprzewodniczącego pełni dotychczas jedna osoba – Pan Antoni
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Hodak.  Projekt  tej  uchwały  nie  wymaga  opinii  Komisji  Rady,  ponieważ
dotyczy wewnętrznej organizacji Rady (§ 33 pkt.5 Regulaminu  Rady).
Dla  przeprowadzenia  wyborów  niezbędne  jest  powołanie  Komisji
Skrutacyjnej.  Zaproponował  przystąpić  do  powołania  3-osobowej  Komisji
Skrutacyjnej. Przypomniał, że osoby kandydujące nie mogą wchodzić w skład
Komisji Skrutacyjnej. Poprosił o zgłoszenie co najmniej 3 radnych do pracy w
Komisji.

Radny Krzyszto Rąkowski zgłosił kandydaturę radnej Grażyny Wójcik.

Wiceprzewodniczący Rday Antoni Hodak zgłosił kandydaturę radnego Adama
Kaczorowksiego

Radny Krzysztof Rąkowski zgłosił kandydaturę radnej Joanny Kupś.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  stwierdził,  że  do  Komisji
Skrutacyjnej  zgłoszono  3  radnych.  Zapytał  zgłoszonych  radnych,  czy
wyrażają zgodę na pracę w komisji?

Radni wyrazili zgodę.

Głosowanie:  za  powołaniem  Komisji  Skrutacyjnej  -  20,  przeciw  –
0,wstrzymało się – 0. WW. skład został przyjęty.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poprosił  Komisję  o
ukonstytuowanie  się.  Zaproponował,  aby  wybór  przebiegał  według
następujących zasad:

a) zgłaszanie  kandydatów  na  funkcję  wiceprzewodniczącego  Rady
Miejskiej w Pabianicach;

b) przyjęcie  zasad  wyboru  przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w
Pabianicach 

c) przeprowadzenie głosowania (tajnego);
d)  odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej – co będzie jednoznaczne

z podjęciem uchwały stwierdzającej wybór.
Poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów oraz  ewentualnie  o  ich  przedstawienie.
Przypomniał, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie,
dlatego każdorazowo będzie zwracał się z zapytaniem do zgłoszonej osoby,
czy wyraża zgodę na kandydowanie.

Radny  Krzysztof  Rąkowski  zgłosił  kandydaturę  radnego  Piotra  Roszaka
i radnego Krzysztofa Hile.
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Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski powiedział, że nie widzi dalszych
zgłoszeń, stwierdził zamknięcie listy kandydatów na Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej.

Radni wyrazili zgodę.

Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski poprosił przewodniczącego Komisji
Skrutacyjnej  o  zapoznanie  radnych  z  projektem  zasad  głosowania.
Zaproponowane  zasady  są  uzgodnione  pod  względem  prawnym  z  radcą
prawnym urzędu, były wykorzystane już podczas I sesji Rady. 

Przewodnicząca  Komisji  Joanna  Kupś  przedstawiła  zasady  głosowania
(Zał.nr 38)

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poprosił  Komisję  Skrutacyjną
o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania. 
Ogłosił 5 minutową przerwę.

Przewodniczacy  Rady  Andrzej  Żeligowski  po  przerwie,  poprosił  Komisję
Skrutacyjną o rozdanie kart do głosowania. Poinformował, że na skraju stołu
jest do dyspozycji parawan/kabinę, za którym nikt nie będzie przeszkadzał
przy zaznaczaniu na karcie kandydata, na którego radny chce oddać swój
głos.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  ogłosił  5  minutową  przerwę,
a  Komisję  Skrutacyjną  poprosił  o  obliczenie  głosów  i  podanie  wyników
głosowania. Po przerwie, poprosił  przewodniczącego komisji  skrutacyjnej o
odczytanie protokołu z wyborów. 

Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  Joanna  Kupś  odczytała  protokół
z wyborów. (Zał.nr  39)

Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski stwierdził, że uchwała w sprawie
wyboru wiprzewodniczących Rady Miejskiej w Pabianicach została podjęta.
Uchwała Nr IV/29/14 została podjęta. (Zał.nr 40)

Ad.24.
Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz odpowiedział:
- radnej Bożennie Kozłowskiej w sprawie wydzielenia torowiska. Materiał nie
był  przedstawiony  poprzedniej  Radzie  Miejskiej,  ponieważ  były  ostatnie
uzgodnienia  z  policją  w  sprawie  oznakowania,  przejścia  dla  pieszych.
Na  jednej  z  najbliższych  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  zostanie
przedstawiony stan prac i informacje w zakresie tramwaju metropolitalnego.
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Jednym z czynników,  jakie  wstrzymały wydzielenie torowiska była  kwestia
akceptacji projektu i wpisania do kontraktu terytorialnego. Decyzja zostanie
podjęta wspólnie;
-  radnemu Piotrowi  Roszakowi  w sprawie lokalizacji  WTZ. W poniedziałek
odbędzie  się  spotkanie  z  zainteresowanymi  w  tym  temacie.  Powiadomi
o  wynikach  sprawy.  Stowarzyszenie  „Krok  po  kroku”  ubiegało  się  o  lokal
użytkowy  o  pow.  200  m2.  Odpowiedź  miasta  była,  że  na  chwilę  obecną
takiego  lokalu  nie  ma.  Otrzymali  wykaz  wolnych  lokali  w  celu  dokonania
wyboru.  Do  chwili  obecnej  nie  ma  odpowiedzi.  Chrześcijańskie
Stowarzyszenie  „Jezus  Panem”  wystąpiło  w  maju  2013  roku  o  przydział
strychu  przy  ul.  Bagatela  12  z  przeznaczeniem  na  lokal  użytkowy.
Ze względów technicznych i wytycznych dot. możliwości użytkowania lokali
ten strych nie nadaje się do prowadzenia tej działalności. Wrócą do rozmowy
z Panem Makowskim.
-  radnej  Monice Cieśla i  radnemu Zbigniewowi  Grabarzowi  o  niezwłoczne
posprzątanie śmieci w pasie przylegającym do chodnika przy ul.  Wspólnej
w Pabianicach. Działka przy ul. Wspólnej była proponowana do sprzedaży
przez miasto za kwotę 129.000 zł. Sprzedaż nieruchomości będzie odbywała
się na zasadzie wypuszczania po operacie szacunkowym wraz z kosztami
przygotowania.  Bałagan  przy  ul.  Wspólnej  -  temat  był  poruszany  na
pierwszym spotkaniu zarządu, nie może powiedzieć jak zostanie rozwiązany,
podjęte  zostały  działania,  w  najbliższym  czasie  śmieci  nie  zostaną
uprzątnięte,  w tym zakresie jest kwestia innego działania.
- radnemu Antoniemu Hodakowi w sprawie ul. Miodowej. Propozycje ulic do
inwestycji  będą  bezpośrednio  w  załączniku  inwestycyjnym.  Komisja
opiniowała  wykaz  ulic  proponowanych  do  remontu.  Prośby  takie  będą
kierowane  jako  propozycje  do  budżetu  i  każdorazowe  zgłaszanie  takiej
sprawy  na  Komisji  będzie  traktowane  jako  planistyczne  związane
z  przygotowaniem  budżetu.  Zadań  inwestycyjnych  w  kolejce  jest  bardzo
dużo, na chwilę obecną jest sporo lokalnych inicjatyw inwestycyjnych. Jest
jedno  zadanie,  które  leży  od  5-6  lat.  Miasto  zobowiązało  się  co  do
dokończenia  ulicy  Wschodniej.  Inwestycja  została  wstrzymana  w  związku
z  przełożeniem gazociągu.  Rok  po  przełożeniu  gazociągu  Pan  Prezydent
zobowiązał się do wykonania tej drogi. Uważa, że zobowiązania stare należy
wykonywać.

Ad.25.
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski przypomniał, że termin na złożenie
oświadczeń majątkowych mija 30 grudnia 2014 r. W dniu 12 stycznia 2015r.
o godz. 14.00 -18.00 w sali nr 4 Urzędu Miejskiego odbędzie się szkolenie dla
radnych,  które  przeprowadzi  wykładowca  z  Uniwersytetu  Łódzkiego.
Radni  otrzymali  trzykrotnie  pismo  od  pana  Bogdana  Chamerskiego
dot.  działań  policji  i  prokuratury.  Odpowiedź  na  pismo zostanie  udzielona
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w  imieniu  Rady  Miejskiej  -  radni  nie  muszą  udzielać  odpowiedzi
indywidualnie. W dniu 29 grudnia 2014r. o godz. 10.00 w sali  nr 4 odbędzie
się sesja Rady Miejskiej.

Ad.26.
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  zamknął  obrady  IV  sesji  Rady
Miejskiej w Pabianicach o godz. 12.10

Zał. Nr 41 - Komisja Uchwał i Wniosków

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

       Protokółowała:                                            Obradom przewodniczył:

    Agnieszka Michel                                          Andrzej Żeligowski
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